
REPUBLIKA HRVATSKA
PRTMoRSKo - GoRANSKA ZupeNra

oPCTNA ruZme
Opiinsko vijeie

KLASA : 021 -05 /20 -0 I 105

URBROJ : 2l l2/ 03 -01 -20 -0 I
FuZine, 17. rujan 2020. godine

Na osnovi dlanka 82. Poslovnika Opcinskog vijeia Op6ine FuZine

SAZIVAM
IZVANREDNU 23. SJEDNICU OPEINSKOG VIJEEA OPEINE FUZINE

koja6eseodrZatidana@uprostorijivijedniceopdine
Fuiine

PoEetak sjednice je u !.2!0@
Za sjednicu predlazem slijede6i:

DNEVNI RED

prihvadanje zapisnika sa 20. sjednice Opcinskog vijeda Opcine FuZine
prihva6anje predloienog dnevnog reda
prijave za vijeinidka pitanja

1. Done5enje Odluke o izboru najpovoljnijeg ponudada za kupnju zemljiSla u vlasniStnr Opcine FuZine
(k.8. 3618/2 i 3619 / 4 k.o. Lid)

2. Donoienje Odluke o poniStavanju natjedaja za prodaju zemlji5ta
3. Dono5enje Odluke o raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opcine Fuiine
4. Vijeinidka pitanja

Mole se dlanovi Opdinskog vijeia da sjednici prisusnuju, a eventualni izostanak opravdaju na vrijeme, na

telefon 829-503,829-510 ili pisanim putem.

Takoder se umoljavaju dlanovi Opcinskog vije6a da mogu pitanja dostavljati pisanim putem.

Dostaviti
ilanovima opdinskog vij e6a

Opcinskom nadelniku
Zamjeniku opiinskog nadelnika
Prodelniku jedinstvenog upravnog odjela Opiine Fuiine
pismohrana.
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Stardevi6



REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMoRSKo - coRANSKA ZupeNrre

oPCTNA puZrNE
Opcinsko vije6e

KLASA: 021 -05 120 -01 I 04
URBROJ : 2l l2l 03 -01 -20-12
FuZine, 10. kolovoza 2020.9.

ZAPISNIK
SA22. SJEDNICE OPEINSKOG VIJEEA OPEINEFUZINE ODRZANEU VIJEENICI
oPEINE FUZINE DANA 10. KolovozA 2020. GoDINE SA PoEETKoM U 19,00
SATI.

NazoEni ilarovi Opdinskog vijeda:
o Slavko Stardevi6,
o Valentin Crljenko,
o NataSa BlaZevi6 Stardevi6,
o Branka Randelj,
o Igor Mihaljevi6,
o Jadranka Vlahovi6

Odsutni:
o Damir Zano5kar
o Davor iebuhar
o Marinko Kauzlari6
o Marino Mance
o Emilijo Kauzlarii

Ostali nazodni:
. David Bregovac, opcinski nadelnik
. Maja Stardevid, zapisnidar

Predsjednik Slavko Stardevid pozdravio je sve nazodne, te utvrdio da je na danaSnjoj sjednici
nazodno 6 (Sest) dlanova Opcinskog vijeda, te da 6e sve donesene odluke biti pravovaljane i
moZe se nastaviti sa radom.

Predsjednik Slavko Stardevii daje na glasovanje predloZeni zapisnik sa 21. sjednice od 10.

lipnja 2020.g
Sa 6 (5est) glasova ZA (Slavko Starievid, Valertin Crljenko, Nata5a Blaievid StarIevi6,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovi6) prihvaden je zapisnik sa 21.
sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Fuiine.
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Predsjednik Slavko Stardevi6 daje na usvajanje dnevni red sa dodatnom todkom kako slijedi:

Dnevni red:

l. DonoSenje Odluke o ustupanju turistidkog broda,,Sv. Anton" KTD-u,,FuZine" d.o.o.
2. Dono5enje Odluke o poni5tavanju natjedaja za prodaju zemljilta
3. Dono5enje Odluke o raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina u vlasni5tw Opcine

Fu2ine
4. Dono3enje Odluke o ukidanju svojstva javnog dobra
5. Dono5enje Odluke o dodjeli Suglasnosti na Izmjene i doprme Pravilnika o unulamjem

ustrojstvu i nadinu rada Djedjeg vrtiia ,,SnjeZna pahulja"
6. Dono5enje Programa institucionalne podr5ke udrugama u 2020. godini
7. DonoSenje Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu
8. Dono5enje Programa javnih poteba u sportu za 2020. godinu
9. Dono5enje Programa javnih potreba za druStvene djelatnosti za 2020. Godinu
10. Dono5enje Odluke o visini koeficjenata za obradun pla6e sluZbenika i namjeStenika
ll.Vijeinidkapitanja

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko StarCevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 Starievid,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovid) prihvaden je dnevni red sa

nadopunom,

Za vijeinidka pitanja prijavili su se:
. Branka Randelj ima jedno vijeinidko pitanje
. Jadranka Vlahovid imajedno vije6nidko pitanje
. NataSa BlaZevii Stardevi6 ima jedno vijeinidko pitanje
. Valentin Crljenko ima jedno vije6nidko pitanje

Ad l.:
Predsjednik Slavko Startevii iznosi da je primljen prijedlog Odluke o ustupanju turistidkog
broda,,Sv. Anton" KTD-u ,,Fuiine" d.o.o.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspravu o prijedlogu Odluke o ustupanju turistiakog broda
,,Sv. Anton" KTD-u ,,FuZine" d.o.o.
U raspravi je sudjelovala NataSa BlaZevi6 Stardevi6, a odgovorio je nadelnik David Bregovac.
Predsjednik Slavko Stardevi 6 zatvara mspraw i daje na glasovanje donoSenje Odluke o
ustupanju turistidkog broda ,,Sv. Anton" KTD-u ,,FuZine" d.o.o.

Sa 6 (5est) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid Starievid,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovi6) donosi se

Odluka o ustupanju turistidkog broda ,,Sv. Anton" KTD-u .Fuiine" d.o.o.

Ad.2.:

Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi da je primljen prijedlog Odluke o poni5tavanju natjedaja
za prodaju zemlji5ta.
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Nadelnik je obrazloZio prijedlog Odluke.
Predsjednik Slavko Staraevid otvara raspravu o prijedlogu Odluke o poniStavanju natj &aja za
prodaju zemljiSta
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevi,t zatvxa raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o
poni5"tavanju natjedaja za prodaju zemlji5ta.

Odluka o poniStavanju natjeiaja za prodaju zemlji5ta

Ad.3.:

Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Odluke o raspisivanju natjedaja za
prodaju nekretnina u vlasni5wu @ine Fuiine.
Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspravu o prijedlogu Odluke o raspisivanju natletaja za
prodaju nekretnina u vlasniStw Opcine FuZine.

U raspravi su sudjelovali Valentin Crljenko i Branka Randelj, a odgovorio je nadelnik David
Bregovac.
Predsjednik Slavko Startevi e zafiaru raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o
raspisivanju natjedaja za prodaju nekretnina u vlasniStru Opdine FuZine.

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Starievi6, Valentin Crljenko, Nata5a BlaZevi6 Starievid,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovi6) donosi se

Odluka o raspisivanju natjelaja za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opdine Fuiine

Ad.4.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi daje primljen prijedlog Odluke o ukidanju svojstvajavnog
dobra.

Nadelnik je obrazloZio prijedlog Odluke.
Predsjednik Slavko Stardevii olvara raspraw o prijedlogu Odluke o ukidanju svojstva javnog

dobra.

Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik Slavko Stardevi t zatvara mspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o

ukidanju svojstva javnog dobra

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko StarEevid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid StarCevi6,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovid) donosi se
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Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid StarEevid,
Branka Randelj, Igor Mihaljevi6, Jadranka Vlahovi6) donosi se



Sa 6 (5est) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid StarIevi6,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovi6) donosi se

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem
ustrojstvu i naEinu rada Djeljeg vrtida ,Snjeina pahulja"

Ad.6.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi da je primljen prijedlog Programa Institucionalne podr5ke

udrugama u 2020.9.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspraw o prijedlogu Programa Institucionalne podr5ke
udrugama u 2020.9.
U raspravi su sudjelovali: NataSa BlaZevii Stardevid i David Bregovac.
Predsjednik Slavko Stardevi t zatvua raspraw i daje na glasovanje donoSenje Programa

Institucionalne podrSke udrugama u 2020.9.

Sa 5 $est) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Branka Randelj, Igor
Mihaljevid, Jadranka Vlahovid) i I (edan) SUZDRZAN (Nata5a Blaievid Starievid)
donosi se

Program Institucionalne podr5ke udrugama u 2020.g

Ad.7.:
Predsjednik Slavko Stardevii iznosi daje primljen prijedlog Programa javnih potreba Opcine
FuZine u kulturi za 2020.9.

Predsjednik Slavko Stardevi6 otvara raspraw o prijedlogu Programa javnih potreba Opcine
FuZine u kultui za 2020.9.

U raspravi su sudjelovali Branka Randelj, lgor Mihaljevii i David Bregovac.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspravu i daje na glasovanje donoienje Programa j avnih
potreba Opcine FuZine u kulturi n 2020.9.

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Branka Randelj, Igor
Mihaljevid, Nata5a BlaZevid StarEevid, Jadranka Vlahovi6) i donosi se
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Program javnih potreba Opdine FuZine u kulturi za 2020.9.

Ad.5.:
Predsjednik Slavko Stardevid imosi daje primljen prijedlog Odluke o dodjeli Suglasnosti na
Izmjene i dopune Pravilnika o unutamjem ustrojstvu i nadinu rada Djedjeg vrrida,,Snjetra
pahulja".
Nadelnik je obrazloZio prijedlog Odluke.
Predsjednik Slavko Starievid otvara raspravu o prijedlogu Suglasnosti na Izmjene i dopune
Pravilnika o rmutamjem ustrojstvu i nadinu rada Djedjeg vrtida,,SnjeZna pahulja".
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspraw i daje na glasovanje donoienje Suglasnosti na

Izmjene i dopune Pravilnika o unutamjem ustrojstvu i naEinu rada Djedjeg vrti6a,,SnjeZna
pahulj a"



Ad.8.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Opcine
Fuiine u sportu za 2020.9.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspraw o prijedlogu Programa javnih potreba Opdine
Fuiine u sportu za 2020.9.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Slavko Stardevii zawara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Programa javnih
potreba Opdine FuZine u sportu 2a2020.g.

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Stardevid, Valentin Crljenko, Nataia Blaievid Stardevi6,
Branka Randelj, Igor Mihaljevi6, Jadranka Vlahovid) donosi se

Programa javnih potreba Op6ine Fuiine u sportu za 2020.9.

Ad.9.:
Predsjednik Slavko Stardevi6 iznosi daje primljen prijedlog Programa javnih potreba Opcine
FuZine za druSwene djelatnosti za2o20.g.
Predsjednik Slavko Stardevii owam raspravu o prijedlogu hograma javnih potreba Opcine
FuZine za druStvene djelatnosli 2a2020.g.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Slavko Stardevii zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Programa javnih
potreba Opiine FuZine za dru5tvene djelatnosti za 2020.9.

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievid Starievi6,
Branka Randelj, Igor Mihaljevi6, Jadranka Vlabovid) donosi se

Programa javnih potreba Opdine Fuiine za drultvene djelatnosti za 2020.g.

Ad. 10.:
Predsjednik Slavko Stardevii imosi da je primljen prijedlog Odluke o visini koeficjenata za

obradun pla6e sluZbenika i namje5tenika.

Nadelnik je obrazloZio prijedlog Odluke.
Predsjednik Slavko Stardevii otvara raspraw o prijedlogu Odluke o visini koeficjenata za

obradun p1a6e sluZbenika i namje5tenika.

Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik Slavko Stardevi6 zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje Odluke o visini
koeficjenata za obradun plaie sluZbenika i namje5tenika.

Sa 6 (Sest) glasova ZA (Slavko Starievid, Valentin Crljenko, Nata5a Blaievi6 Starievid,
Branka Randelj, Igor Mihaljevid, Jadranka Vlahovid) donosi se

Odluka
o visini koeficjenata za obraEun pla6e sluibenika i namjeitenika

Ad I l.:Vije6niEka pitanja
Slijedom prijave predsjednik Slavko Stardevi6 poziva vije6nike da upute vije6nidka pitanja.
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l.Branka Randelj: Da li je mogu6e sa HEP-om pokuiati rije5iti probleme i na kulturan i miran
nadin pokusati uspostaviti swadnju?

- David Bregovac: Prije nego Sto je izaSlo to sve u medijim4 ja sam pozvao novog direklora
Hep Proizvodnje, PP HE Zapad, Antona Mataiju, i direktor Glavan je bio kod mene na sastanku.

Nisu oni mene obavijestili da je novi direktor imenovan, ved sam ih pozvao ja da
porazgovzfilmo na lijep i kulturan nadin. Nakon toga su nam nasukali brodi6. S time da su nam
poslali prije toga obavijest da 6e isprazniti jezero, s dime se ja slaZem, ukoliko je to zbog
remonta. Oni su bili kod mene na sastanku u ponedjeljak, utorak, dopis su poslali u detvrtak, da
ie isprazniti jezero od utork4 oni su ga ve6 ispraznili za vikend. I opet ponavljam, kada je u

pitanju remont brane, nema turizm4 nema niiega, najvaZniji je remont brane, i ja sam zvao
direktore i pisao zaito su to napravili, rekli su da je newijeme. Pa sam zvao DHMZ, koji je
rekao da nema kiSe, na Sto su iz HEP-a odgovorili da oni imaju svoje meteorologe koji im
odreduju kada ie biti kiSe. Meni je Zao da smo mi u td situaciji, i opet na moju inicijatiru sam
pozvao direktore, porazgovarao da vidim u demu je problem, rekao da Zelim sura<livati. Dvije
godine vei to govorim, dim sam postao nadelnik, sjeo sam s tim ljudima da vidimo u demu je
problem. Doveo dva investitora koji bi napravili kamp, razgovarao sa tadainjim direktorom,
nikada se ni5ta nije realiziralo. Moj posao je da ftvgovaram s ljudima, ali ne mogu dozvoliti da
netko na bilo koji nadin degradira opiinu i funkciju nadelnika. Ja kad razgovaram sa ljudima
kao nadelnik Opcine,ja predstavljam sve stanovnike Opcine FuZine, i nitijedan direktor HEP-
a ne moZe biti veii od mene, osim u sludaju poplave. Ali onog trenutka kad netko iz osobnih
osjeiaja odludi napakostiti ljudima koji se bave turizmom, ondaja vi5e tu nemam Sto pridati na
fin nadin. Moj posao je da obavijestim nadleZne, Vladu, Ministarstva, HEP na razini drZave, da
nam netko stvara probleme u razvitku Opcine. Moj interes je Op6ina FuZine i raditi 6u sve u
tom interesujo5 godinu dana. Ukoliko iele razgovarati, moja vrata su im otvorena.

2. Jadranka Vlahovi6: Na iiju inicijativu se promijenilo vrijeme odriavanja bodarskog
turnira u Li6u, takotler postavile su se lampe i ne samo preko vikenda, ved i preko tjedna
dolazi do krienja javnog reda i mira i buke?

David Bregovac: Nezram na diju inicijatiru se promijenilo i nemam kad podinje, mam samo
kada zavrSava manifeslacij4 a ovaje zavrSila u 02:00 sata. Na inicijatiw stanovnika Lida da se

postave reflektori, ja sam odobrio i postavili su se reflektori, u nadi i Zelji da 6e to biti jedan
dodatni impuls razvitka mjesta Lid, da se ljudi okupljaju, nalaze, igra6u bode, i to je sve. U
poEetku smo stavili do 23:30, pa je bio problem, pa ostaju duZe. U turistidkim mjestima javni
red i mir zapodinje u 23:00 sata, negdje i kasnije, 00:00. Op6ina Fuiine nema takw Odluku u
kojoj je ogranideno trajanje javnog reda i mira, Zakon to ne regulira. Ukoliko vi unutar centra
mjesta Lid ne Zelite da se takvo ne5to de5ava, skupite peticiju, treba vidjeti koji je to poslotak i
ja iu postupiti na temelju toga. U ovom trenutku meni je vedina ljudi rekla da Zeli tamo bo6at.
Nakon nekog odredenog perioda, a rekao sam nakon 23:00,23:30 maksimalno, postoji policija,
koja je po pozivu duZna iza6i na teren. Ako se stanovnici mjesta Lida odlude da ne Zele imati
dulje od 22:00 sala, nije problem, ponavljam, napravite peticiju i takvu iemo Odluku donijeti.
I biti 6e uga5eni reflektori, i policija i ako treba komunalni redar. Ali inicijativa treba krenuti
od vas, ne od mene.
Jadranka Vlahovid: U tome i jest problem, nema nitko ni5ta protiv toga da se tamo boia do
nekog odretlenog wemena. Ja nemam gdje se u Hwatskoj boia po noii. I bodali5ta su izvan
mjesta, a ovo je u centru.
David Bregovac: U puno gradova i opiina diljem Hrvatske. Skupite peticiju i odretleni broj
ljudi. Ukoliko ljudi iz mjesta Lid kaiu da ne Zele imat tamo boialiSte, nema imat tamo boialilte.
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3. Nata5a Blaievid Starievi6: Neznam da li je nadelnik prolazio 05.08. kroz centar Lida ili uz
park Sv. Jurja, odnosno ako je prolazio ili vidio kako je to nepoko5eno i neuredno i dan danas
je takvo stanje, mnogo hodo5asnika i vjemika je i5lo u Sveti5te i vidjelo ovaj nered. Pa me
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Jadranka Vlahovid: Nije stvar u tome, neka se odrlava manifestacija ali manifestacija ako
traje do 02:00, a ljudi ostanu ujutro od 05:00.
Devid Bregovac: Onda zovite policiju. Policijije prijavljen skup do 02:00, i akoje netko ostao
ostao poslije 02:00 sata zovite policiju. Ne mogu ja regulirati ili ne6emo imafi manifestacije.
Ali morate biti svijesni, mi radimo neke projekte, izmedu ostalog i u Lidu, gdje 6e dovesti
sigurno veii broj turista. Sad morate odluditi Sto vi Zelite, opcenito stanovnici Opcine. Ja se

slaZem da mora biti red i mir, i da ljudi moraju spavati. Ako se tako dogovorimo i takw odluku
donesemo, u 22:00 sati sve zaworimo i mir i tiSina, nema manifestacija, nema do 02:00 sata
nigdje. Ja sam na inicijatiw vecine ljudi iz Lida, napravio to. Ako vedina kaie da to ne Zeli, ja
iu to prihvatiti. Sve Sto se dogada nakon nekog recimo to normalnog wemena 22:00,22:30,
zove se policija.
Jadranka Vlahovi6: U tome je problem, jer se postavljanjem wjetala dozvolilo da se igra po
noii. Oni ne bi balotali dalje 2l:00 sat da nema svjetla. Kakve se to sportske aktivnosri dogatlaju
po no6i?
David Bregovac: Nije problem, apsolutno se slaZem, napravite peticiju, maknemo i boialiSte,
maknemo i rasvjetu, ukinemo manifestacije i nemate ni5ta i ok. Ja ne mogu radi veiine zbog
pojedinca to ukinut. Jadranka, koliko je vas, Vi i va5 suprug, a njihje bilo 50-ak, ija sad da radi
vas dvoje ukinan vis-a-vis Vas?
Jedranka Vlahovid: Nije to radi mene, to je radi reda i mir4 ja imam pravo na svoj mir poslije
02:00 sata.

David Bregovac: Jeste zvali policiju?
Jadranka Vlahovi6: Nisam. Znadi ja se moftrm zarnjerat?
David Bregovac: A Sta da se ja zamjeram za Vas?
Jadranka Vlahovid: Vi ste ispali dobarjer ste stavili svjetlo.
David Bregovac: Ispao sam dobar prema veiini stanovnika, ne prema pojedincu. Nisam ja
pojedincu pogodovao, nego me ve6ina stanovnika zamolila ne5to da imaju neko dogadanje u
Lidu i meni je to bilo super.
Jadranka Vlahovid: I meni je bilo super dok se nije podelo balotat preko tjedna.
David Bregovac: I jeste zvali policiju?
Jadranka Vlahovid: Nisam, ali sada ho6u.
David Bregovac: Ja sam i nakon prvog Va5eg razgovora samnom razgovarao s tim ljudima
tamo, rekao sam im vis-a-vis ljudi koji tamo Zive nemojte dalje, ali Sta da ja radim? Nisam im
ja mama i tata. Ne mogu ja biti roditelj svima vama u ovoj Opcini. Postoje neka pravila
pona5anja. Kao 3to sam ve6 rekao, skupite peticiju i maknuti iemo 6a. Danas sam razgovarao
sa predsjednikom vije6a o tome, ajmo to maknuti negdje, najbliZe gdje moZemo maknuti je
Vici6ev most. Pa iemo to srusit, poravnat, napravit parking za nikoga i odnest bodaliste na
Vici6ev most. Nemam Sto Zelite. Sezona je, od 01.06.-01.09.
Slavko Starlevid: Samo da malo nadodam na Davida, Jadrankin suprug je traZio da bude
prisutan na sjednici, no potrebno je predati zahtjev 48 sati prije, pa nije mogao prisustvovati. Ja

sam pitao Davida do kada je stavljen timer paljenja i ga5enja svjetala na bo6ali5tu. Svjetla se

gase u 22:00 sata, kroz tjedan, a subotom u 23:00 sata. Ja iu sada odmah kontaltirati Dina da
vidimo da li to funkcionira, jer je on trebao vratiti nazad timer, nakon turinira koji je bio u
subotu. Tumir je trajao od 14:00 do 02:00 sata, u 02:05 smo se povukli sa joga, par ljudi je
ostalo u centru, ali ja u centru nemam ovlasti. Meni je bilo bitno da u 02:00 sata do kadaje bila
dozvola Policije maknem ljude i javim da li je sve u redu. Probal 6emo na ovaj nadin sa

ga5enjem u 22:00 sata pa iemo vidjet kamo to vodi.



zanima ako moZemo nekako regulirati, nisam siguma je li taj park Sv. Jurja urrlten u Ugovor
koji imamo sa KTD-om. Odnosno, koliko mi se dini, Park nije uwiten niti u onom djelu gdje
bi se trebao prskati protiv korov4 dakle tek na poziv, tek na reagiranje mje5tana se i5lo prskat,
a trava je na toj stazi ved bilajako visoka. Neznam da li bi trebalo revidirat Ugovor, samo jo5
da nadodam daje groblje u Fu2inama tako<ler za pokosit.

- David Bregovac: Tako je, to smo primjetili, ali desilo se to u ugostiteljskom Zargonu da su

zaplivali, obzirom da su prije 01.08. podeli sa koSnjom Lidkog polja uz Sveti5te, vezano uz
05.08., nisu stigli na vrijeme napraviti ostalo, a onda je podela kiSa. Tako da im je to pobjeglo.
Inade oni imaju odrZavanje i moraju odrZavati i parkove i groblja. Ja sam se duo sa direltoricom
u petak, i ostavilaje na moj nalog ljude da ostanu prekorremeno dok se rijeSi sve fto nisu stigli.
Tako da su poieli od petka, subotu su radili i danas rade i neznam ho6e li sve sti6i. Malo imje
pobjeglo vezano uz 0l .08. pa do 05.08. naZalost, nisu dobro procijenili snage, a ujedno je i pala
ki54 pa nisu stigli sve ostalo odraditi.
Nataia Blalevid Stardevi6: 01.08. nema veze sa tim nepoko5enim, zato Sto je na Svetistu i
prije 01.08. bila dosta visoka trav4 dakle nije se niti to odriavalo na vrijeme. Nije bitan datum,
nego se nije odrZavalo.
David Bregovac: Mi ne odriavamo Sveti5te, samo kada je u pitanju manifestacija.
NataSa Blaievid StarEevid: Ja nemam, ali neznam kakve veze ima 01.08.?
David Bregovac: Zato Sto su dali sve snage kako bi bili pripremljeni za neke odredene termine,
madi tamo su dali sve ljude da to bude spremno do 05.08., za BDM Snje2nu i Dan pobjede i
znto nisu stigli. Jerje bila manifestacija u pitanju, a nakon toga je pala ki5a i nisu mogli kosit
po ki5i. I jo5 su neki ljudi oti5li na bolovanje, i automatski nastane problem. Da nisu radili
otpodetka za taj 01.08. pa na dalje moZda bi stigli sve ostalo. Fulali su u prioritetima.

4. Valentin Crljenko: Bilo je dosta pride o optidkom ili svjetlovodnom kablu koji bi se trebao
postaviti uz ove radove na kanalizaciji. Moje pitanje se odnosi na to, da li ie to i6i i u kojoj je
lo fazi?

Nakon zavrSenih rasprava po todkama dnevnog reda predsjednik Slavko Slardevii se zahvalio
svima na suradnji, te zakljuduje sjednicu Opiinskog vijeia Opdine FuZine u 19:50 sati.
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David Bregovac: Pitali smo firmu RUNE koja se bavi s tim gdje su zapeli, zapeli su sa

gradevinskim dozvolama, nerije5enim odnosima sa T-com-om, to sada rjeSavaju i rekli su da

ie dati sve od sebe da ne moramo ponovno kopat. Ja vjerujem da ie stiii napraviti i da bi stvamo
trebali dobiti tu novu infrastrukturu, ali u ovom trenutku su zapeli.
Vrlentin Crljenko: Bilo bi stvamo dobro da to stignu, to bi im "ssigumo pojeftinilo radove i
njima i nam4 a i da napokon dobijemo normalnu brzinu interneta Sto je za danjaSnje vrijeme
potrebno.



Todka 1 a

Done5enje Odluke o izboru najpovoljnijeg
ponutlai^ za kupnju zemlji5ta u vlasni5tvu
Opdine FuZine (k.i. 361812 i 361914 k.o. Lii)



Na temelju ilanka 391. Zakona o vlasniStw i drugim stvarnim pravima (NN 91196, 68/98,
t17t99,z2tOO,7ftOO, 129t00, n4l0t,79106, 141106, t46/08, 38/09, 153/09, 143fi2, 152n4),
Ilanka 48. stavka 2. Zakona o lokalnoj ipodruInoj (regionalnoj) samoupravi (NN 33/0t,
6010t, t29t0s, 109/07, 125/08, 36t09,36t09, 150fi1, t44fi2, t9fi3, 137h5, l23tt7,98119) te
il 35. Statuta Op6ine FuZine (,,Sluibene novine" Opcine Fuilne 07/18 i 0l/20) Op6insko
vijece Opiine Fuiine na svojoj sjednici od godine donosi slijedecu

ODLUKU
o izboru naj povolj nijeg ponutlaEa

za kupnju zemlji3ta u vlasni5tw Opcine Fuiine (k.i. 3618/2 i361914 k.o. Lid)

Clanak I

Sukladno Odluci o raspisivanju natje'caja za prodaju neketnina u vlasniltvu Opdine Fuiine
koju je donijelo na svojoj sjednici od 10. kolovoza 202O. godine Opdinsko vijece, KLASA:
021-05/20-01/04 LJRBROJ: 2\1210341-20-lo4' raspisan je javni natjoLaj za prodaju dijela
nekretnina koje su u vlasniStw Opcine Fuiine.
Javni natjeiaj objavljen je u Novom listu 14. kolovoza 2020. godine, a rakoder i na oglasnim
plolama Opiine Fuiine te internet stranicama. Rok za dostavu ponuda istekao je 29. kolovoza
2020. godine

Temeljem provedenog natjeiaja, StruEno Povjerenslvo za provedbu natjeaajs za prodaju
nekretnin4 imenovano Odlukom o raspisivanju natjetaja iz dl. l. ove Odluke, podnijelo je
Zapisnik o radu Povjerenstva za provedbu natjedaja temeljem kojeg je evidentno da je
pristigla samo jedna ponuda i lo za nekrehinu oznaienu kao

I gradevinsko zemljiSte unutar poslovne zone Lii koju iine k.6. 3618/2 i 3619/4 k o. Lii
uklpne powSine 5404 m2, po poce{noj cijeni od 630.269,00 kuna.

Prema Zapisnit-u o radu Povjerenswa pristigla je samo jedna ponuda i lo rvnke eebuhar grupe
d.o.o. iz Fuiina, Vrala 52 kojaje ocijenjena kao vaieca. Prema navedenoj ponudi ponutlena je
cijena od 630.270,00 kuna.

Clanak 3

Sukladno dosavljenoj ponudi, uvjetima natjeEaja te lemeljem suglasnosti i Opcinskog
na0elnika na zapisnik o radu, odabire se kao najpovoljnije ponuda za Ltpnju zemljiita
navedenog u il. 2. ove Odluke, ponuda tvrtkc Cebuhrr qruoc d.o.o. iz Fuiinr. Vrate 52.

OIB: 7088? sa ponutlenom cijenom od 630.270,00 L'una

e lanak 4

Or4ai6uje se Op6inski nadelnik da sukladno ovoj Odluci te uvjetima iz natjeEaja sa

ponuditeljem iz dl. 2. sklopi Ugovor o prodaji predmetne neketnine po ponudenoj cijeni.

9

tlanak 2



ehnar s

Ova Odluka stupa na smgu danom donoienja i objaviti ce se u ,,Sluibenim novinama"
Opdine Fuiine.

KLASA:021-O5/20-01/
URBROJ:2 I I 2/03-0 l -2O.

FLJZINE, _ Sodine

OPCINSKO VIIECE OPCINE FUZINE

Predsjednik

Slavko Starlevid

10



REPI.]BLIKATIRVATSKA
PRMORSKO _ GORANSKA ZI.]PANUA

OPCINAFUZINE
Opdinsko vijecc

KLASA: 944-01 120-01 I 03
URBROJ : 21 I 2/ 03 -02-20-06
FuZine,08.09. 2020.

Zapisnik o radu
StruEnog povjerenstva za provedbu natjeCaje

za prodaju nekretnina u vlasni5tvu Opdine

Temeljern Odluke Op6inskog vije6a Op6ine FuZine o raspisivanju nadeiaja za prodaju
nekretnina u vlasni5tvu Opdine Fuiine, imenovano je strudno povjerenstvo za provedbu
natjeEaja. Strudno povjerenstvo za provedbu natjedaja za prodaju neketnina u vlasniStw
Opiine odrZalo je otvaranje ponuda danas dana 08.09.2020. u l9:00 sati u prostorijama Opiine
FuZine.

Povjerenstvo je radilo u slijede6ern sastavu:

I . Dtaien Stardevii, predsjednik
2. Valentin Crljenko, dlan
3. Slavko Stardevi6, dlan

Povjerenstvo je utwdilo da je po raspisanom natjedaju rok za predaju zatvorenih ponuda za
kupnju nekretnina i stekao 29 . kolovoza 2020 te da je u roku pristigla samo jedna ponuda.

Otvaranjerr ponude je uwrdeno da se ista odnosi na:

Gratlevinsko zernlii5te unutar poslovne zone Lid oznaden u orostornom olanu kao Kl-3 koiu

dine k.d. 361812 i f6l9l4 k.o. Lit, (u katastarskom elaboratu oznaden kao k.d. 3619/4) ukuone

oow5ine 5404 m2, po ciieni od 630.269.00 kn.

A.Povjerenstvo utwduje da je ponuda V e

11



ZavrSeno sa radom u ,l? 3o
sati.

Strudno povj erenstvo u sastaw:

l. DraZen Stardevi6, predsjednik

2. Valentin Crljenko, dlan

3. Slavko Stardevi6, dlan

Dostaviti:

- Opdinski nadelnik opcine Fuiine,
- predsj edniku Op6inskog vije64
- raaunovodswo,
- pismohrana.

t2



REPUBLIKA HRVATSKA
PRTMoRSKo - coRANSKA ZupeNl.le

oPCTNA ruZrNE

KLASA: 021 -05/20-03/01
tIRBROJ: 21 12103-02-20-54
FuZine, 16.09.2020.

Op6insko vijeie Opiine FuZine
n/p predsjednika

Predmet: Prijelog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponudada za kupnju zemlji5ta u vlasniStvu
Opiine FuZine

PoStovani.

U prilogu dopisa Vam dostavljam na mjerodavno dono5enje i odludivanje prijedlog Odluke o
izboru najpovoljnijeg ponudada za kupnju zemljiSta u vlasni5tvu Opiine Fu2ine (k.4. 3618/2 i
3619/4 k.o. Lid).

S poStovanjem.

vid

Prilog: prijedlog Odluke i Zapisnik Povjerenstva

Dostaviti:
g naslovu
- pismohrana
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Todka2 a

Dono5enje Odluke o poni5tavanju natjeiaja
za prodaju zemlji5ta



Na temelju Elanka 391.Zakona o vlasniStw i druSrm swaroim pravima (NN 9l/96, 68/98,
137199,2A@,73100, il4l01,79106.,t4U06, 146/08,38/09, 153109,143112 i 152/14), dlanka
48. stavka 2. Zakona o lokahoj i podruEnoj (regionalnoj) samoupravi (,J.Iarodne novine< broj
33/01, 60/01 - vjerodostojno tumadenjs 129105, l@107, l25l08, 361@, l50lll, 144112,
l9ll3, l37ll5, lnll7 i 98/19) te il. 35. Statuta Op,6ine Fuiine (,,Sluibene novine" Op6ine
FuZine br 07/18 i 0l/20) Op6insko vijede Opdine Fuiine na svojoj sjednici od

godine donosi slijededu

ODLI]KU
o ponistavrnju natjeiaja za prodaju zemljiSta

Clanak I

Opiinsko vijece Op6ine Fuiine na svojoj sjednici od 10. kolovoza 2020. godine donijelo je
Odluku o raspisivanju natjeEaja za prodaju neketnina u vlasni5tw Opcine Fuiine i to 5

zemljiita na podrudju Vrata i Li6a te zemlji5te unutar poslovno-poduzetnidke zone Lii.
Opis zemljiSta navedenoj je u Odluci Op6inskog vijeca KLASA: 021-05/20-01/M URBROJ:
2112103-01-20-24 od 10. kolovoza 2020. godine.

Kako se nitko nije javio na predmetni natjeasj za nekretnine iz il. l. navedene odluke, Sto je i
vidljivo iz Zapisnika Strudnog povjerenstva za provedbu natjeiaja od 08. rujna 2020. godine,
ovom Odlukom poni5tava se raspisani natjeLaj a prodaju zemljiSta iz dl. l. ove odluke.

ehnat z

Ova Odluka stupa na snagu danom dono5enja i ne6e se objaviti u SluZbenim novinama
Primorsko-goranske iupanije.

Klasa:
Urbroj:
FuZine,

OPCINSKO VIJECE OPCINE FUZINE

Predsjednik

Slavko Stardevid

L4
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REPUBLIKA HRVATSKA
PRTMoRSKo - GoRANSKA ZupeNua

oPCTNA ruZrNr

KIASA: 021 -05 120-03 I 01

URBROJ : 2l I 21 03 -02-20 -52
FuZine, 16.09.2020.

Opcinsko vije6e Opiine Fu2ine
n/p predsjednika

Predmet: Prijedlog Odtuke o poniStavanju natjeaaja za prodaju zemlji5ta

Poitovani,

U prilogu dopisa Vam dostavljam na mjerodavno dono5enje i odludivanje prijedlog Odluke o
poni5tavanju natejdaja za prodaju zemlji5ta.

S obzirom da se nitko nije javio za nekretnine iz dl. I . Odluke o raspisivanju natjedaja (KLASA:
021-05120-011M, URBROJ: 2112103-01-20-24 od 10. kolovoza 2020.), isti je potrebno

poniStiti.

S poStovanjem,

Prilog: prijedlog Odluke

Dostaviti:

D naslovu
- pismohrana
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Todka 3 a

Dono5enje Odluke o raspisivanju natjeiaja
za prodaju nekretnina u vlasni5tvu

Opdine Fuiine



Na temelju tlanka 391. Zakona o vlasni5rw i drugim stvarnim pravima (NN 91196, 68/98,
137199,221N,731A0, l29lm, r l4l0r, 79106, 14l/06, 146/08, 38/09, t53/09, t43fi2, tSAn),
tlanka 48. stavka 2. Zakona o lokalnoj i podrudnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 33/01,
60101,t29lo5,109/07, t25108,36to9,36t09, 150fit,144fi2, t9lt3, 137/15, 123117,98fi9)te
dl. 35. Statuta Optine Fuiine (,,Sluibene novine" Op6ine Fuiine 07/18 i 0l/20) Opdinsko
vijeceopcineFuZinenasvojojsjedniciod-.godinedonosislijedecu

ODLUKUo
respisivanju netjeteje zr prodeju nckretnina u vlesniitvu Optinc Fuiine

ehnak t

Opiina Fuiine raspisati ce natjeaaj za prodaju dijela nekretnina u vlasniStw Opdine na
podruEju K.O. Vrata sa desticama i pow5inama kako slijedi:

1. gradiliSte I u Vratima koju tini k.E. 123215 i 123312, ukupne powiine 807 m2, unurar
gratlevinskog podrutj4 po polanoj cijeni od 1,14,00 kn/m2

2. gradililte 2 u Vratima koju Iini k.L. 123213 sa izdanom gradevinskom dozvolom,
ukupne powiine 817 m2, po poietnoj cijeni od t40 000,00 kn

3. gradiliSte 3 u Vratima, koju dini k.a. 123 l/3 i 121214 k.o. Vrat4 ukupne povr5ine 830
m2, po podetnoj cijeni od 144,00 kr/m2

ehnak 2,

Opcinsko vijeie imenuje Povjerenswo za provedbu natjicaja u slijedeiem sastaw
L DraZen Staraevii predsjednik
2. Valentin Crljenko dlan
3. Slavko Stardevid Elan

e lanak 3

Povjerenstvo za provedbu natjedaja provesti ce postupak utrrdivanja pravovaljanosti ponuda
te podnijeti Opdinskom vijecu izvjeice o reanltatima nadelaja, nakon dega de se donijeti
Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja.

elanak 4

Tekst javnog natjeiaja iini sastavni dio ove Odluke i biti ce objavljena u cijelosti na portalu
Opcine Fuiine i oglasnoj ploti Op6ine na adresi Dr Franje Radkog 19, Fuiine

Skra6eni tekst natjeiaja objaviti ie se u Novome listu s naznakom da se cjelokupni tekst
naljeiaja i dokumentacija moie dobiti u Opdini Fu2ine i na web stranicama Opcine FuZine.

elanak 5
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Ova Odluka stupa na magu danom donolcnja i ncce se objaviti u Slutbenim novinama
Optine Fuine

KLASA:O2145/2&01/
URBROJ:2 I I 2/03-0 I -20-
FUZTNE, 2020. godine

OPCINSKO VIJECE OPCINE FUZTNE
Predsjednik

Slavko Startevid

77
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REPUBLIKA HRVATSKA
PRrMoRsKo - coRANSKA ZupeNue

OPENA FUZINE

KLASA: 02 I -05/20-03/01
URBROJ : 2t t2l 03 -02-20- 53

FuZine. 16.09.2020.

Opcinsko vije6e Opcine Fu2ine
n/p predsjednika

Predmel: Prijelog Odluke o raspisivanju natjetaja za prodaju nekretnina u vlasniStvu Opcine
Fu2ine

PoStovani.

U prilogu dopisa Vam dostavljam na mjerodavno donoSenje i odludivanje prijedlog Odlukc o
raspisivanju natjeiaja za prodaju nekretnina u vlasniStvu Opcine Fu2ine.

S poStovanjem.

KA

o'l
ltil

Prilog: prijedlog Odluke

Dostaviti:
naslovu
pismohrana

e
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